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- Aluehallituksen vastine toimielinten lausuntoihin talousarviosta (liite) 
- Hyvinvointialueen organisaatio 1.1.2025  
- Hyte-neuvottelut palveluntuottajien näkökulmasta 
- Palveluntuottajien vaikuttamistoimielimen jäsenten ehdotuksia 

kehitettävistä asioista 
 

Päätösehdotus Merkitään muut asiat tiedoksi. 
 
 Asian kokouskäsittely: 
 
 Yhteiskuntasuhteiden päällikkö Anna-Liisa Heiskala esitti (klo 10:29-10:37) 

Hyte-neuvotteluiden tilannekatsauksen. Palveluntuottajien 
vaikuttamistoimielimeltä pyydettiin evästyksiä siihen, miten yksityiset 
yritykset saataisiin mukaan hyte-kokonaisuuteen. Keskustelussa nostettiin 
esille mm. seuraavaa: 
- haasteena on rajalliset resurssit (käytettävissä oleva aika ja 

taloudelliset resurssit) 
- painotettiin vastuuhenkilöiden roolia, 
- yrityksiä ei tule rajata ainoastaan sopimuskumppaniyrityksiin, 
- yritysten roolia on tarpeen kirkastaa neuvotteluissa, 
- tavoitteita tulisi tiivistää ja kirkastaa,  
- yritysten näkökulmasta keskeiset keskustelukumppanit tulisi määritellä 

sekä 
- neuvottelukokonaisuutta kehitetään yhdessä toimielinrakenteen 

arvioinnin kanssa. 
 
 Puheenjohtaja Veli Puttonen esitti palveluntuottajien 

vaikuttamistoimielimen jäsenten ehdotukset kehitettävistä asioista. 
Ehdotukset ovat pöytäkirjan liitteenä. Lisäksi todettiin, että 
yhteistyömuotoja palveluntuottajien kanssa tullaan kehittämään 
toimielinrakenteen arvioinnin yhteydessä.   
 

Päätös Päätösehdotus hyväksyttiin.  
 
Palveluntuottajien vaikuttamistoimielin kuuli myös 
asiakaspalautejärjestelmän uudistuksesta, joka on otettu käyttöön vuoden 
alusta. 

 
 
 
 
 
 
 
  


